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Årsmelding 2020 – Jøsneset bygdaråd 
 

Årsmøtet 2020 ble avholdt 18.02.2020 

 

Valg: Unni T. Fossaa gikk ut etter 6 år i styret. 

 

Valgkomitten sitt forslag ble vedtatt 
Hanne C. Tjeltveit valgt som leder for 1 år 
  
Nytt styremedlem Jostein Hjorteland 
Varamedlem Sondre Fosså og Øyvind Oaland for 1 år 
Valgnemd Unni Fossaa 3 år 
Revisor Oddvar Skiftun 
  
Styret har vært konstituert slik: 

Leder: Hanne C. Tjeltveit, Kasserer: Ingeborg Westersjø, Sekretær: Svanhild Hjorteland 
Innkjøpsansvarlig: Brahim Gbada og ansvarlig for utlån av triveselstue og gymsal : Jostein Hjorteland. 
 

Aktiviteter i 2020  
Året ble noe annerledes enn tidligere år. Vi har ikke gjennomført alle aktivitetene vi hadde planlagt, 
men noe er gjennomført og med god oppslutning. Det startet godt i januar med et opplegg i 
forbindelse med kommunens prosjekt «Hjelmeland Nartulegvis!». Da hadde vi i samarbeid med 
Mikals Laks arrangement i deres lokaler, og Ingeborg og Sven hadde åpen gård. 
   
Det har vært et travelt år, spesielt for leder. Det har pga. ombygging på Nesvik vært en del 
utfordringer med hensyn til av og påkjøring. Gang og sykkelsti, parkering og tilgjengelighet. Samt 
skoleelevenes busstilbud pga. anleggsområde på kaien.  
  
I tillegg til årsmøte har det blitt avholdt 5 styremøter, møter i kontaktforum, møter med rådmann og 
andre bygdaråd. Leder Hanne Tjeltveit har og vært representert i Hjelmeland Naturlegvis, her har det 
vært flere møter i 2020. Bygdarådet har gitt uttale vedrørende skilting på Nesvik, uttale i forbindelse 
med Mowi sin utvidelse. Bygdarådet har og vært med på uttalelse vedrørende innsparing av 
hurtigbåtsfrekvens. Støttet uttalelsen sammen med Suldal. Aksjonen ble kalt Ryfylkeaksjon2020. 
  
Det har vært gjennomført strandrydding hvor Ryfylke friluftsråd stilte kontainer til disposisjon. Det 
ble samlet inn en god del søppel. Det ble gjennomført digital innsamling til årets TV-aksjon. Det var 
godt fremmøte på kaien på Skiftun. Det ble solgt kaker og kaffe og all inntekt gikk til WWF. Det kom 
inn 5.850,- kr. 
  
Leder Hanne Tjeltveit sitt bidrag «Små turperler i Hjelmeland» vant i konkurranse og Bygdarådet fikk 
dermed 10.000,- fra Hjelmeland Turlag.  
 
På Fosstemmen ber vi nå folk om å Vippse 30 kr for ved når de ønsker å fyre opp bål. Inge Torkel og 
Roald har sponset med ti sekker hver. Tusen takk! 
  
Det ble i 2020 satt ned en arbeidsgruppe som har hatt ansvar for oppussing av gymbygget. De 
informerte på et allmøte den 29.06.20 om plan for arbeidet. Det har vært mye dugnadsarbeid, 
mange sene timer for arbeidsgruppen og andre som har deltatt i dugnadsarbeidet.  Kommunen har 
tatt en del av kostnadene. Kommunen har stått for nytt tak og elektrisk anlegg, mens 



dugnadsgjengen har skiftet vegger, lagt gulv og begynt på montering av nytt kjøkken. Utescenen fikk 
hard medfart i høst. Her har Ryfylke Kranservice stilt opp på dugnad og fått på plass det som ble tatt 
av vinden. En stor takk til arbeidsgruppen og andre dugnadsfolk som har stilt opp. 
  
Det ble sendt ut julebrev til alle husstander og hyttefolk. Styret har planer om å få sendt ut 
«Jøsnesposten» 3-4 ganger i løpet av året.  
 
Drift av bygg/uteområde 
Strøm og renovasjon er ikke overført til bygda ennå, men selve drifta har vi stått for i år. Det er kjøpt 
inn plenklipper, ryddesag og diverse hageutstyr. Styret har klipt plen på omgang i sommer, og vært 
på «musejakt» i vinter.  
 
Diverse tilskudd:  
Bygdarådet har fått 17.500,- fra Lotteri- og stilftelsestilsynet som kompensasjon for tapte inntekter 
pga. korona.  
Tilsagn fra Sparebanken stiftelsen på inntil 30.000,- til oppussing av gymbygg. Foreløpig ikke 
utbetalt.   
12.500,- fra Mowi i forbindelse med ryddeaksjonen.  
44.370,- fra kommunen til drift av byggene våre. 
25.000,- fra Ryfylkefondet. 
20.000,- fra Frivilligsentralen til oppussing av gymbygg. 
5.000,- i kulturmidler fra Hjelmeland kommune. 
  
St. Hansaften ble gjennomført som før. 
  
Juletretenning ble gjennomført med koronavri, det ble tenning av tre og sang, men ingen samling 
inne etterpå.  
  
Skiftun 12.02.2021 
  
Svanhild Hjorteland 
sekretær 
 


